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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de commissie M&B  
      en O op 29 juni 2016 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Wateroverlast Grensweg 
  
Na de zware regenval van 20 juni, stond een deel van de Grensweg onder water. Dit probleem doet 
zich nu voor, terwijl er aan de N31 wordt gewerkt, maar is eigenlijk al een structureel probleem van de 
laatste jaren, ook toen er niet aan de N31 werd gewerkt. 
 
Natuurlijk wordt dit probleem veroorzaakt, doordat er steeds vaker veel regen in een kort tijdsbestek 
valt, maar toch zien we dergelijke wateroverlast elders in Harlingen veel minder. 
 
Wel zagen we eerder vergelijkbare problemen in delen van de Oosterparkwijk, met name in de Domela 
Nieuwenhuisstraat, Abraham Kuyperstraat, Oosterparkweg en Willem Bilderdijkstraat.  Maar hier zijn 
eind 2012 met succes aanpassingen gedaan om de wateroverlast te voorkomen.  
 

1. Kan het college uitleggen waarom op de Grensweg regelmatig sprake is van wateroverlast, 
terwijl dit in andere delen van Harlingen niet of veel minder  het geval is? 
 

2. Kan het college aangeven wat zij gaat doen om de wateroverlast op de Grensweg op de korte 
en lange termijn te beperken of te voorkomen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


